

主旨：活動推介：「挑戰盃」全國賽香港區選拔賽-香港大學生創新及創業大賽 2016

各位同學：

活動推介：「挑戰盃」全國賽香港區選拔賽 香港大學生創新及創業大賽 2016

想發揮你的創新意念？想實現你的創業夢想？請立即報名參加上述比賽，與全港大專學生互相切磋和分享交流。得獎者更有機會代表香港特別行政區及所屬大專院校，參加「“挑戰盃”全國大學生創新及創業大賽」，機會難得，心動不如行動，趕快報名參加啦！

活動詳情：

“挑戰盃”全國賽香港區選拔賽~香港大學生創新及創業大賽 2016

截止日期：	截止報名：5月6日(五) 截止遞交作品：5月23日(一)
參賽項目：	(I)創新類別(自然科學類學術論文/科技發明製作)； (II)創業類別(創業計劃/社會企業/初創企業)
對象：	1. 所有項目：全日制文憑、副學士、學士、碩士研究生及博士研究生(不包括在職研究生)； 2. 創業類別(初創企業)：在學及上述畢業未滿3年之畢業生，且已投入實際營運3個月以上
獎項：	1. 作品獎：特等獎、一等獎、二等獎、三等獎 2. 優秀組織獎(以院校為單位計算總積分) 3. 代表香港特別行政區及所屬院校參加「“挑戰盃”全國大學生創新及創業大賽」(創業大賽全國賽定於今年11月舉行，創新大賽全國賽暫定明年11月舉行)
詳情及報名：	www.hkchallengecup.com

如有查詢，歡迎致電 25281909/25281993 與黃小姐/陳小姐聯絡或電郵至 challengecup@newgen.org.hk。

香港新一代文化協會創新及創業中心

謹啟

Title: Upcoming event: “Challenge Cup” National Competition - Hong Kong Regional Final Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition 2016

Dear student,

Wanna turn your innovative dreams into reality? Wanna showcase your entrepreneurial skills and talents? Don't wait and act now! Come and take part in the [captioned competition](#), share your ideas with similar great minds from other tertiary institutions in Hong Kong. Top winners will have chance to represent their colleges and HKSAR to compete in the “Challenge Cup” [National University Student Innovation and Entrepreneurship Competition](#)! **Don't miss such opportunity; submit your application right now!**

Details of the competition are as follow:

Deadlines :	Deadline for Registration : 6th May (Fri.) Deadline for Submission of Project : 23th May (Mon.)
Categories :	(I) Innovation Category (Research Thesis/ Invention); (II) Entrepreneurship Category (Entrepreneurship Proposal/ Social Enterprise/ Newly Established Enterprise)
Eligibility :	1. All Categories: Full time Diploma, associate degree, undergraduates, master and doctoral degree students (on-job postgraduates exclusive); 2. Entrepreneurship Category (Newly Established Enterprise): Full time Diploma, associate degree, undergraduates, master and doctoral degree students (on-job postgraduate's exclusive) or graduates within 3 years listed in previous point and the enterprise has been operating over 3 months).
Awards :	1. Awards : Grand Award 、 First Place 、 Second Place 、 Third Place 2. Outstanding Participating Award (to be awarded to institution) 3. Top winners will represent HKSAR and their colleges in “Challenge Cup” National University Student Innovation and Entrepreneurship Competition (National Finals of Entrepreneurship Category to be held in this November, Innovation Category to be held in November of 2017)
Details and application :	www.hkchallengecup.com

For enquiries, please kindly contact Ms Vienna Wong or Ms Cathy Chan by 25281909 / 25281993 or by email (challengecup@newgen.org.hk).

HKNGCA Innovation & Entrepreneurship Centre